

**SOALAN NO: 76**

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT  
JAWAPAN OLEH YB DATUK SERI DR. S. SUBRAMANIAM  
MENTERI KESIHATAN MALAYSIA**

**PERTANYAAN : LISAN**  
**DARIPADA : YB DATUK KOH NAI KWONG [ALOR GAJAH]**  
**TARIKH : 7 OGOS 2017**  
**SOALAN : 76**

**YB Datuk Koh Nai Kwong [Alor Gajah]** minta **MENTERI KESIHATAN** menyatakan sama ada Hospital Alor Gajah yang siap dibina dalam tahun 2013 telah digunakan dengan sepenuhnya khususnya Dewan Pembedahan dan apakah langkah-langkah yang diambil untuk memastikan Hospital Alor Gajah dapat memberi perkhidmatan yang diperlukan kepada penduduk setempat.

**Tuan Yang di-Pertua,**

Dewan Bedah Hospital Alor Gajah telah menjalani proses pembaikan dan kedudukan terkini Pengujian '*Cleanroom Performance Test*'(CPT) telah dibuat pada 5 Julai 2017 dan ianya telah memenuhi kefungsiian pengoperasian Dewan Bedah. Pihak JKR sedang menunggu laporan rasmi berkenaan perkara ini dalam tempoh terdekat bagi tujuan penyerahan dan dijangka diserahkan pada akhir Bulan Julai 2017.

NO. SOALAN: 77

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN  
MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KELIMA  
PARLIMEN KETIGA BELAS (2017)  
DEWAN RAKYAT**

---

**PERTANYAAN : LISAN**

**DARIPADA : YB TUAN AHMAD BAIHAKI BIN  
ATIQULLAH[KUBANG KERIAN]**

**TARIKH : 7 OGOS 2017 (ISNIN)**

**SOALAN:**

**Tuan Ahmad Baihaki Bin Atiqullah [Kubang Kerian] minta PERDANA MENTERI menyatakan apakah dengan timbulnya isu-isu perbezaan pandangan dan mazhab yang semakin meruncing, seperti tuduhan dan labelan sebagai Wahabi, Syiah dan pelbagai lagi, sehingga ke tahap mentakfirkan dan menyesatkan yang menimbulkan keresahan masyarakat, apakah langkah-langkah yang telah Kerajaan ambil untuk menanganinya?.**

**JAWAPAN : (YB MEJAR JENERAL DATO' SERI JAMIL KHIR BIN HAJI BAHAROM (B), MENTERI DI JABATAN PERDANA MENTERI)**

Tuan Yang di-Pertua,

Ahli Sunnah wal-Jamaah adalah pegangan umat Islam di negara ini. Ia selaras dengan keputusan Muzakarah khas Jawatankuasa Fatwa Majlis Kebangsaan Bagi Hal Ehwal Ugama Islam Malaysia yang bersidang

pada 5 Mei 1996 bahawa umat Islam di Malaysia hendaklah hanya mengikut ajaran Islam yang berasaskan pegangan Ahli Sunnah wal-Jamaah dari segi akidah, syariah dan akhlak.

Bagi memastikan pegangan akidah umat Islam sentiasa terpelihara, Jabatan Kemajuan Islam Malaysia (JAKIM) dengan kerjasama Jabatan Agama Islam Negeri (JAIN) telah menguatkuasakan undang-undang sedia ada terhadap pihak-pihak yang cuba menyebarkan ajaran atau fahaman yang bertentangan dengan akidah Ahli Sunnah wal-Jamaah. Pengawalan ajaran yang bertentangan dengan Islam adalah di bawah Akta/ Enakmen Kesalahan Jenayah Syariah yang diperuntukkan di negeri-negeri. Ini selaras dengan ketetapan Butiran 1 Senarai II-Senarai Negeri, Jadual Kesembilan, Perlembagaan Persekutuan bahawa hal ehwal Islam adalah dibawah bidan kuasa negeri.

Bagi menangani perbezaan pandangan, Kerajaan telah menerapkan konsep Wasatiah yang merangkumikesederhanaan, keseimbangan, kecemerlangan dan keadilan dalam pelaksanaan dasar-dasar negara dan kehidupan bermasyarakat. Melalui pendekatan Wasatiah ini, iampu membawa masyarakat kembali kepada ajaran Islam yang sebenar, dengan menjauhisikap ekstrem dan melampau, bahkan mengutamakan pendekatan dakwah secara berhemah.

Selain itu, Kerajaan juga dari semasa ke semasa menyediakan platform percambahan ilmu dan pendapat dalam kalangan ulama seluruh Malaysia melalui pelbagai program berkala. Antaranya program Majlis Ulama' – Umara' Bersama YAB Perdana Menteri; yang merupakan agenda tahunan Kerajaan yang menjadi wadah utama menghimpunkan para umara' dan alim-ulama' serta para cendikiawan seluruh Malaysia

daripada berbagai latar belakang dan kepakaran untuk saling berinteraksi dan berperan dalam menyatakan pandangan dan idea supaya dapat dimanfaatkan dalam membangunkan umat Islam dan negara, berasaskan maqasid syariah.

Sekian, terima kasih.